
 
Komise místní samosprávy Plotiště nad Labem 

Komise místní samosprávy Plotiště nad Labem, kontakt: Mgr. Ing. Zdeněk Cvejn – předseda, telefon: 602 442 605 

Zápis č. 6 KMS Plotiště nad Labem ze dne 4. 6. 2015 

Přítomni:  Mgr. Ing. Zdeněk Cvejn, Ing. Petr Wurm, MBA, Mgr. Adam Beneš, Michal Podlucký, Petr Žoček 

Nepřítomni:  Mgr. Pavel Bárta, Ph.D. 

Hosté: Mgr. Lukáš Matějka 

Místo konání: Restaurace U Sokola, Plotiště nad Labem 

Stav rozpracovaných úkolů z minulých schůzek (včetně zachycení případného vývoje): 

 
13/4/4 (13/7/3) Umístění zařízení měření rychlosti dopravních vozidel v ulici Petra Jilemnického. 

k 5. 3. 2015: KMS souhlasí s aktuálně navrženým umístěním zařízení pro měření rychlosti, 
jež je vyznačeno v přiložené příloze „2015_03 – Umístění radarů“. 

k 4. 6. 2015: KMS čeká na plánovanou realizaci a žádá o informaci o termínu realizace. 

13/8/5 Pěší, cyklo, in-line stezka po břehu Malého Labského náhonu a vodního toku Melounka. 
 k 6. 2. 2014: Projednáno se zástupci MMHK, jako ideový záměr navazující na připravovaný 

„Zelený okruh“ (třetí okruh Hradce Králové). Zástupci KMS projednali tento ideový záměr 
s Ing. Arch. Pavlem Zadrobílkem, autorem návrhu „Zelený okruh“. Obě strany se shodly, že 
tento projekt a ideový záměr se velmi vhodně doplňují a mohou tak vytvořit prospěšnou 
relaxačně – sportovní zónu nejen pro obyvatele Plotišť nad Labem. Uvažované cyklo pěší 
propojení zapojené do sítě "zeleného okruhu města" bude plnit současně rekreační 
i dopravní funkci. Zajistí bezpečnější propojení školních budov, každodenní cyklodojížďku do 
centra a chybějící parkovou plochu pro Plotiště nad Labem a Plácky na soutoku Malého 
labského náhonu a Melounky. KMS proto velmi podporuje projekt „Zelený okruh“. 

k 4. 6. 2015: KMS žádá MMHK o informaci o aktuálním vývoji projektu „Zelený okruh“. 

14/2/1 KMS doporučuje obnovení přechodů na křížení ulice Petra Jilemnického a Říčařova. 
Konkrétně mezi ostrůvkem s kontejnery na tříděný odpad a zastávkou linky č. 10 z místa 
sníženého obrubníku přes ulici Petra Jilemnického směrem k čp. 77 a také z místa 
sníženého obrubníku přes ulici Říčařova směrem k čp. 289. V těchto místech je zvýšený 
pohyb chodců, jež přechází z chodníku v ulici Petra Jilemnického směrem do ulice Říčařova, 
ať již jde o místní občany, návštěvy dětí v Dětském diagnostickém ústavu, či přístup 
k potravinám, či na zastávku linky č. 10 v těchto místech. 
k 4. 6. 2015: KMS žádá o sdělení termínu realizace, která měla být v dubnu 2015. 

14/6/1 V návaznosti na dlouhodobé priority KMS opětovně doporučuje vybudování chodníku podél 
ulice Petra Jilemnického od křižovatky s ulicí Říčařova, po začátek obce Předměřice nad 
Labem. Požadavek nebyl uveden v prioritních požadavcích KMS z důvodu dohody s MMHK, 
že bude řešen až v době realizace kanalizace v této části ulice P. Jilemnického. Jelikož se 
výstavba kanalizace aktivně řeší, tak žádáme o opětovné zařazení požadavku mezi prioritní 
požadavky KMS a zajištění realizace. 
k 4. 6. 2015: KMS čeká na zařazení těchto prioritních požadavků do rozpočtu města. 

14/6/5 V průběhu července a srpna bude připraven nový „Passport Plotišť nad Labem“. 
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k 4. 6. 2015: KMS odsouhlasila změnu, kdy nový Passport připraví Michal Podlucký. 

14/9/1 KMS doporučuje zařazení přechodu pro chodce u ZŠ Plotiště nad Labem (Jih) mezi 
zastávkou MHD Plotiště škola a školou, přes ulici Petra Jilemnického do rotačního plánu 
dozoru Městskou policií v době ranního příjezdu dětí do školy. 
k 4. 6. 2015: KMS žádá MMHK o navýšení finančních prostředků pro MP HK na nového 
strážníka pro dohled na přechodu u ZŠ Plotiště nad Labem (Jih) nebo o vyčlenění 
finančních prostředků na dobrovolníka, kterého by poté KMS následně pomohla 
zajistit. 

14/9/4 KMS doporučuje snížit obrubníky chodníku podél ulice Petra Jilemnického pro bezbariérový 
přesun občanů podél této ulice na křížení s ulicemi U Melounky a U Dřevony. 
k 4. 6. 2015: KMS žádá o sdělení termínu realizace. 

15/2/3 KMS doporučuje realizaci přístřešku pro cestující na autobusové zastávce MHD Plotiště 
škola ve směru do centra v rámci dalšího plánu výstavby čekáren MHD. Tato realizace byla 
přislíbena na setkání KMS se zástupci DP HK. 
k 4. 6. 2015: KMS žádá MMHK o nové projednání s majiteli nemovitostí. 

15/2/4 KMS doporučuje na základě podnětu občanů odstranění nevyužívaného sloupu elektrického 
vedení, viz přiložené foto (2015_02 – Sloup) osazeného dopravní značkou A29 - Železniční 
přejezd se závorami, A31a - Návěstní deska (240m) a košem v ulici Předměřická. Tento 
sloup je umístěn uprostřed chodníku a brání provádění zimní údržby chodníku, 
doporučujeme proto jeho odstranění a přemístění dopravní značky na samostatný sloupek 
do zeleného pruhu před zastávkou MHD a přemístění koše na stojan s informacemi o MHD. 
k 4. 6. 2015: KMS žádá MMHK o projednání s majitelem. 

15/4/1 KMS vzala na vědomí Petici „za vyřešení parkování“, která byla předána na MMHK dne 
12. 3. 2015. KMS žádá dotčené orgány o stanovisko k problému uvedenému v této Petici. 
KMS žádá MMHK a KÚ KHK o umístění značek povolujících parkování dotčených občanů 
v této lokalitě, a to za podmínek, že bude zachován průchod pro pěší, vozidla nebudou 
parkovat na silniční vegetaci a nebudou zasahovat do profilu komunikace, kde by byla 
ohrožena bezpečnost a plynulost silničního provozu. Předpokladem tohoto souhlasu KMS je 
vyjádření MMHK, že nosnost chodníku umožňuje parkování osobních aut a nedojde tím 
k jeho poškození. KMS doporučuje s místní znalostí tato místa – viz přílohy 2015_04 – Místa 
pro parkování 1 a 2, tzn. 3 místa – před čp. 475/94 pan Hypius, 4 místa před čp. 447 pan 
Žoček. 
k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření Pracovní skupiny náměstkyně primátora 
pro řešení problematiky v oblasti dopravy a bezpečnosti ze dne 22. 5. 2015: „Pracovní 
skupina upozorňuje, že najížděním a parkováním na přilehlých chodnících dochází 
k možnému poškození jak tělesa chodníku (v některých místech nově 
zrekonstruovaného) a obrubníků, tak současně sítí, které jsou v chodníku uloženy. 
Pracovní skupina současně upozorňuje, že na místní komunikace se nesmí v místě 
vjezdu parkovat a to ani majitelem přilehlé nemovitosti. Pracovní skupina požaduje 
respektování Zákona 361/2000 Sb., o provozu na pozemních komunikacích 
a o změnách některých zákonů, v platném znění. 

15/4/2 KMS neakceptuje zaslané vyjádření k bodu 15/1/1 ze strany Technických služeb a žádá 
o předložení konkrétního plánu blokového čištění komunikací (jakém termínu a ve kterých 
ulicích) a dále plánu střediska místních komunikací 2015 včetně plánu čištění kanalizačních 
vpustí a dešťové kanalizace se zaměřením na Plotiště nad Labem. 
k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření TS HK, že předem naplánované blokové 
čištění s odtahem vozidel v této lokalitě neprobíhá. 

15/4/3 KMS doporučuje rozšířit možnost parkování u Masarykovy ZŠ Plotiště nad Labem 
o 2 parkovací místa - viz příloha 2015_04 – Parkování škola. 

k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření Pracovní skupiny náměstkyně primátora 
pro řešení problematiky v oblasti dopravy a bezpečnosti ze dne 22. 5. 2015: „Pracovní 
skupina doporučuje ponechat stávající stav“. Přesto se KMS dotazuje, proč nelze 
rozšířit možnost parkování v uvedené lokalitě? 

15/4/4 KMS žádá o odstranění panelů, které jsou aktuálně na dětském hřišti naproti Masarykově ZŠ 
Plotiště nad Labem. Poté, co dojde k přemístění kontejnerů, KMS žádá TS HK o následnou 
úpravu tohoto místa a osetí trávou. 
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k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření TS HK, že v návaznosti na realizaci 
přemístění kontejnerů a odstranění panelů zajistí následné založení trávníku v tomto 
prostoru. KMS dá prostřednictvím předsedy KMS zprávu o termínu realizace. 

15/4/7 KMS žádá o navrácení odstraněné lavičky do Parku Mistra Jana Husa, ale v jiném umístění 
– u odpadkového koše. 

k 4. 6. 2015: KMS děkuje TS HK za realizaci. 
15/4/8 KMS doporučuje Technickým službám prověření „zdravotního“ stavu stromů v Parku Mistra 

Jana Husa i s ohledem na nedávný silný vítr a odstranění vyvráceného stromu. 

k 4. 6. 2015: KMS děkuje TS HK za realizaci. 
15/4/9 KMS vzala na vědomí úkol předsedy, který přesun kontejnerů projedná s Hradeckými 

službami. 

15/4/10 KMS žádá o opravu asfaltového povrchu před a za železničním přejezdem v ulici Petra 
Jilemnického, který již má výmoly. 

k 4. 6. 2015: KMS žádá MMHK o postoupení na SÚS KHK. 

15/4/13 KMS žádá příslušné odbory MMHK a KÚ KHK o zvážení zákazu průjezdu nákladních 
automobilů ulicí Petra Jilemnického z důvodu negativního dopadu na životní prostředí, stav 
nemovitostí a bezpečnost chodců, zejména dětí docházejících do MŠ a ZŠ Plotiště nad 
Labem. 
k 4. 6. 2015: KMS čeká na vyjádření. 

15/4/14 KMS navrhuje, aby došlo k osazení hrany plochy silniční zeleně a její rekultivaci v ulici 
Předměřická před katolickým kostelem tak, aby nemohlo docházet k ničení silniční zeleně - 
viz příloha 2015_04 – Ulice Předměřická. 

k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření TS HK: „Středisko místních komunikací 
navrhuje ponechat stávající stav, neplánuje osadit silniční obrubníky z důvodu 
zabránění odtoku dešťových vod“. KMS přesto žádá o návrh řešení, kdy podle jejího 
názoru nemusí dojít k osazení silničních obrubníků, ale např. několika větších 
kamenných bloků, které zabrání ničení silniční zeleně. 

15/4/15 KMS žádá MP HK o monitoring místa u hřbitova s cílem zjistit, kdo ničí toto prostranství - viz 
přílohy 2015_04 – Hřbitov 1 a 2 a dtto odbočení - viz příloha 2015_04 – Ulice Říčařova. 

k 4. 6. 2015: KMS vzala na vědomí vyjádření TS HK: „Nejedná se o zařízení ve správě 
TS HK, ale o zařízení (bývalý septik), který je v majetku majitele přilehlé nemovitosti, 
nutno kontaktovat přímo jeho“. Z dříve zaslané fotodokumentace vyplývá, že se jedná 
o poškozenou travnatou plochu. Odpověď se patrně týká něčeho jiného. KMS žádá 
o přezkoumání. 

15/4/16 KMS se dotazuje, jaký bude postup a termín při opravě díry - viz příloha 2015_04 – Pošta. 

k 4. 6. 2015: KMS čeká na vyjádření. 
15/5/1 KMS žádá TS HK o rozpis termínů sekání zeleně v Plotištích nad Labem v roce 2015. 

k 4. 6. 2015: KMS čeká na vyjádření. 
15/5/5 KMS žádá TS HK o úklid okolí kontejnerů naproti ZŠ Plotiště nad Labem (Jih). 

k 4. 6. 2015: KMS čeká na realizaci. 
15/5/6 KMS žádá TS HK o řešení přemnožení hlodavců v okolí čp. 37 a dále o stabilizaci podloží 

pod kontejnery na směsný odpad a jejich okolí. 
k 4. 6. 2015: KMS čeká na realizaci. 

15/5/7 KMS žádá TS HK o pročištění příkopu v ulici Petra Jilemnického u čp. 49 – odbočka směrem 
k Labi. 
k 4. 6. 2015: KMS čeká na realizaci. 

15/5/8 KMS vzala na vědomí informaci o jednání pana Vladimíra Součka s panem primátorem 
o dlouhodobě neřešené problémové situaci s kanalizací v ulici Bezejmenná směrem 
k Malému Labskému náhonu. Pan primátor je nakloněn k řešení uvedeného problému 
pravděpodobně rekonstrukcí (rozšířením průměru) uvedené kanalizace. Situaci 6. 5. 2015 
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na místě také posoudil pan Ing. Jan Vlček (VaK HK) a přislíbil se na řešení za VaK HK 
podílet. 
k 4. 6. 2015: KMS čeká na vyjádření. 

15/5/9 KMS se účastnila diskuse mezi paní Jirkovou, panem Suchým a zástupci VaK HK. KMS 
doporučuje řešit havarijní problematiku svodu dešťových vod v ulici Petra Jilemnického u čp. 
50, které v tomto místě poškozují majetek občanů a ohrožují život a zdraví občanů. KMS 
žádá MMHK a SÚS KHK o návrh opatření k danému stavu. Možné řešení je v obrácené 
úpravě spádu komunikace. Pokud s tím SÚS KHK souhlasí, je VaK HK připraven v rámci 
prací probíhajících v této lokalitě úpravu zrealizovat, ale vše musí být hotovo do konce 
května 2015. 
KMS žádá také v této lokalitě o častější sekání zeleně podél komunikace 

k 4. 6. 2015: KMS čeká na vyjádření. 

Nově projednané body: 

15/6/1 KMS vzala na vědomí Zprávu o bezpečnostní situaci za období 1. 1. – 3. 6. 2015, 
zpracovanou Bc. Petrem Bockem – viz příloha tohoto zápisu. 

15/6/2 KMS pověřila Petra Žočka doplněním všech chybějících zápisů na www.plotiste.info 
15/6/3 KMS vzala na vědomí novelizaci VV č. 6/2007 o pravidlech pohybu psů na veřejném 

prostranství a pověřila Adama Beneše přípravou a zveřejněním bližších informací na 
www.plotiste.info a www.facebook.com/groups/plotiste/ 

15/6/4 KMS vzala na vědomí informace o průběhu Karnevalového dětského dne, který se konal 30. 
5. 2015 a který KMS spolupořádala. Odhadnutá účast byla cca 200 dětí a rodičů. KMS 
souhlasí s proplacením částky ve výši 9.039 Kč. 

15/6/5 KMS navrhuje umístění dopravní značky Průjezd zakázán v ulici U Sokola od čp. 117 až 
k ulici Maxe Malého. 

15/6/6 KMS nově žádá MMHK, v souladu s bodem 15/4/1 o investiční akci, tzn. vytvoření 
parkovacích míst v ulici Petra Jilemnického. 

15/6/7 KMS vzala na vědomí mail Ing. Marie Juppové ze dne 18. 5. 2015 s tím, že MMHK pro KMS 
nakoupí CD se skladbami pro potřeby obcí. CD obsahuje sirény, zvony, znělky, fanfáry 
a licencí ošetřené taneční a dechové skladby. Zde KMS žádá o dodání uvedených položek 
na flash disku, protože technické zařízení naší KMS neobsahuje CD přehrávač. 

15/6/8 KMS vzala na vědomí zápis z místního šetření, které proběhlo s cílem řešit havarijní 
problematiku svodu dešťových vod v ulici Petra Jilemnického u čp. 50, které v tomto místě 
poškozují majetek občanů a ohrožují život a zdraví občanů – viz bod 15/5/9. Místní šetření 
proběhlo za osobní účasti předsedy KMS. Z místního šetření citujeme: „Je třeba řešit příčinu 
problému tj. stékání dešťových vod z vyasfaltované polní komunikace. Sklon hlavní 
komunikace bude zachován z důvodu zajištění bezpečnosti silničního provozu. SÚS KHK 
zajistí vyčištění příkopu od zastávky U Žídků po čp. 40 resp. křižovatku s polní cestou a na 
druhou stranu po čp. 39 do 30. 6. 2015. Město HK co nejdříve navrhne opatření na polní 
cestě C 1, aby se zabránilo povrchovému odtoku vod z polní cesty. Např. obnovit příkopy na 
okrajích cesty, doplnění horských vpustí atd. SÚS KHK zváží možnost osazení vpusti 
v místě, kde začíná obrubník. Dešťové vody by byly převedeny do příkopu na druhé straně 
cesty. (Vzdálenost cca 20 m od křižovatky polní cesty a hlavní komunikace)“. 

15/6/9 KMS žádá MMHK o zřízení dvou nových nástěnek a to na zastávky Plotiště škola a U Židků. 
15/6/10 KMS na základě nominace Změny pro Hradec a Strany zelených s podporou Pirátů, 

jednomyslně, navrhuje Radě města Hradce Králové za nového člena KMS Plotiště nad 
Labem pana Mgr. Lukáše Matějku. 

15/6/11 KMS vzala na vědomí informaci Michala Podluckého, kterou si vyžádal u DP HK: „Dobrý den 
pane Podlucký, k Vašemu dotazu týkajícího se zajíždění linky č. 15 přes točnu Říčařova po 
dobu výluky na ulici Petra Jilemnického sdělujeme následující: Chápeme, že situace pro 
cestující je po dobu výluky horší, ale zmíněná akce končí dne 19. 6. 2015 a proto trasu linky 
č. 15 měnit nebudeme. Samozřejmě, kdyby se mělo jednat o setrvalý stav, tak bychom trasu 
linky č. 15 přizpůsobili. S pozdravem Ing. Libor Chovanec, hlavní dispečer“. 

 

http://www.plotiste.info/
http://www.plotiste.info/
http://www.facebook.com/groups/plotiste/
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Požadavky na organizační pracoviště kanceláře primátora: 

Body: 13/4/4, 13/8/5, 14/2/1, 14/6/1, 14/9/1, 14/9/4, 15/2/3 - 4, 15/4/1, 15/4/3 - 4, 15/4/7 - 8, 15/4/10 - 

11, 15/4/13 - 16, 15/5/1 - 3, 15/5/5 - 9, 15/6/5 - 10 

 

Úkoly pro členy komise: 

Body: 14/6/5 – Michal Podlucký, 15/4/4, 15/4/9 – Zdeněk Cvejn, 15/6/2 – Petr Žoček, 15/6/3 – Adam 

Beneš 

Příští schůze KMS se bude konat dne 3. 9. 2015 od 19 hodin v prostorách Restaurace U Sokola. 

za KMS: Mgr. Ing. Zdeněk Cvejn v.r.  Zapsal:  Ing. Petr Wurm, MBA 

Přílohy: 

Prezenční listina z jednání 

Zpráva o bezpečnostní situaci za období 1. 1. – 3. 6. 2015 
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